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Zápis z 288. zasedání AS MFF UK dne 28. února 2024 

 

Přítomni prezenčně: A. Beck, C. Brom, V. Gaďurek, P. Hnětynka, K. Houfek, L. Nowak, O. Pangrác, 

J. Pavlů, I. Penev, J. Staněk, V. Švandelík, M. Veis, A. Yaghobová. 

 
Přítomni distančně: R. Grill, M. Maciak, J. Spurný, J. Stráský, W. Svoboda, J. Šťovíček, F. Zajíc. 

 
Hosté prezenčně: Z. Doležal, V. Kuboň, M. Kulich, M. Rokyta, B. Svobodová. 

 

Hosté distančně: J. Sgall. 

  

Omluveni: J. Černý, Z. Drozd, A. Farkaš, J. Fiala, M. Kozák, 

 

Zasedání se konalo prezenčně v posluchárně N1 v budově IMPAKT v Troji a zároveň distančně 

prostřednictvím platformy Zoom. Zasedání řídil J. Pavlů a bylo zahájeno v 18:03.  
 

 

Program: 

1. Schválení programu zasedání 

2. Schválení zápisu z 287. zasedání AS MFF UK 

3. Informace vedení fakulty 

4. Žádosti o změnu v průběhu uskutečňování studijních programů 

5. Kariérní řád 

6. Čeština pro zahraniční zaměstnance 

7. Volby do SKAS MFF UK 

8. Různé 

 

1. Schválení programu zasedání 

Program 288. zasedání byl schválen tichým souhlasem.  

2. Schválení zápisu z 287. zasedání AS MFF UK 

Zápis z 287. zasedání AS MFF UK byl schválen tichým souhlasem. 

3. Informace vedení fakulty 

Děkan M. Rokyta informoval 

• o řešení bezpečnosti na UK, podrobněji viz informace tajemnice B. Svobodové, 

• o nabídce poslucháren pro výuku na FF UK, která nakonec nebyla využita, 

• o změně covidového krizového štábu MFF UK na obecně působící, 

• o harmonogramu schvalování rozpočtu MFF UK, pokud možno na zasedání AS MFF UK dne 

29. 4. 2024, a o nižším odhadu nákladů na energie v roce 2024 oproti roku 2023, 

• o harmonogramu schvalování kariérního řádu a strategických dokumentů v průběhu března, 

• o novém složení Komise pro etiku ve výzkumu, 

• o zadání vypracování variant úprav knihovny v Karlíně, směřujícím k vytvoření nové posluchárny, 

• o vysoutěžení zhotovitele stavební dokumentace pro menzu na Malé Straně, 
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• o upgradu automatů v budovách MFF UK, aby bylo možné používat platební karty a mince 50 Kč, 

• o harmonogramu na rok 2024/2025 na UK, který bude zveřejněn ve druhé polovině března 

• o velmi zdařilé Strouhalovské přednášce doc. RNDr. Martina Kozáka, Ph.D. dne 28. 2. 2024, 

• o účasti zástupců vedení UK a MFF UK na soutěži Fyziklání. 

B. Svobodová informovala 

• o jednáních ohledně bezpečnosti a ochraně měkkých cílů na UK a MFF UK; byl zřízen Krizový 

štáb MFF UK opatřením děkana a vytvořeny komunikační kanály; připravuje se šíření informací 

formou letáčků a intranetem; dostali jsme nabídku diskusního setkání s našimi studenty na téma 

měkkých cílů a nabídku školení pro zaměstnance a členy krizového štábu, kterou jsme využili a 

nabízená školení poptali; připravujeme možnosti předávání zpráv v krizových situacích pomocí IP 

telefonů a zavedení alternativ poplachových rozhlasů v místech, kde na MFF UK nejsou; proběhla 

krátká diskuse o způsobech informování studentů a zaměstnanců,  

• o výběrovém řízení na digitalizaci některých agend MFF UK; o tom, co se bude v roce 2024 

digitalizovat, se bude jednat v rámci pracovní skupiny k digitalizaci dne 7. 3.; do rozpočtu na rok 

2024 je na digitalizaci plánována maximálně stejná částka jako v roce 2023, tj. 1,5 mil. Kč, 

• o návrhu na změnu čerpání sociálního fondu; měla by být přidána možnost žádat o příspěvek na 

dlouhodobý investiční projekt, 

• o probíhajícím dokončování účetních operací na MFF UK za rok 2023. 

Proděkan Z. Doležal stručně informoval 

• o harmonogramu prací na OGAPu týkajících se grantů, 

• o urychlení habilitačních a jmenovacích řízení na jednáních VR v průběhu roku 2024. 

Proděkan M. Kulich informoval 

• o přípravě kurzu pedagogických kompetencí od ledna 2025, 

• o zveřejnění studentské ankety, 

• o plánované diskusi ohledně úspěšnosti bakalářského studia. 

Proděkan V. Kuboň upozornil, že v harmonogramu UK na rok 2024/2025 jsou dva týdny vánočních 

prázdnin a že začátek výuky v zimním semestru se plánuje na pondělí 30. 9.  

4. Žádosti o změnu v průběhu uskutečňování studijních programů 

Proděkan V. Kuboň informoval o navrhovaných změnách dvou studijních programů. V rámci bakalářského 

studijního programu Informatika se žádá především o změnu specializace Počítačová grafika, vidění a 

vývoj her na specializaci Počítačová grafika a vidění kvůli nedostatečnému personálnímu zajištění výuky 

týkající se vývoje počítačových her. U navazujícího magisterského studijního programu Informatika – 

Jazykové technologie a počítačová lingvistika se žádá pouze o drobné změny z technických důvodů a o 

změny předmětů týkajících se rychle se rozvíjejících technologií hlubokého učení. Proběhla krátká diskuse.  

Usnesení: AS MFF UK bere se souhlasem na vědomí žádost o změnu v průběhu uskutečňování 

bakalářského studijního programu Informatika a navazujícího magisterského studijního programu 

Informatika – Jazykové technologie a počítačová lingvistika. 

Přítomno 19 členů AS MFF UK. Hlasování 19-0-0. 

Usnesení bylo přijato 

5. Kariérní řád  

Děkan M. Rokyta informoval o přípravě opatření děkana, které bude specifikovat základní rámcové 

principy kariérního rozvoje lektorů, akademických a vědeckých pracovníků MFF UK. Podrobněji 
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diskutoval možnosti kariérních postupů akademických a vědeckých pracovníků, počet hodin výuky na 

jednotlivých pozicích a hodnocení pracovníků. Proběhla krátká diskuse především o řetězení smluv.  

6. Čeština pro zahraniční zaměstnance  

I. Penev informovala o možnostech výuky češtiny na MFF UK pro své zaměstnance a upozornila, že i když 

je výuka kvalitní, tak je málo intenzivní. Navrhla, aby MFF UK podpořila finančně vzdělávání svých 

pracovníků např. na kurzech českého jazyka UJOP UK, aby byli schopni se v případě potřeby dostat na 

úroveň znalosti českého jazyka B2 nebo C1 v průběhu 3–6 let. Také se zmínila o svých zkušenostech se 

studiem češtiny a o nákladech s tímto studiem spojených. 

Děkan M. Rokyta okomentoval nejprve požadavek na český jazyk v průběhu výběrových řízení, dále 

nabídku kurzů českého jazyka na fakultě, a nakonec problém přímého financování dalších kurzů fakultou. 

Proběhla krátká diskuse o kurzech na fakultě, o zodpovědnosti a možnostech podpory jednotlivých 

pracovišť, která zaměstnance bez znalosti českého jazyka ve výběrových řízeních přijímají a současně tuto 

znalost výhledově požadují. 

Usnesení: AS MFF UK žádá vedení fakulty o zvážení fakultní koncepce výuky češtiny pro 

zaměstnance–cizince.  

Přítomno 17 členů AS MFF UK. Hlasování 17-0-0. 

Usnesení bylo přijato 

7. Volby do SKAS MFF UK 

A. Yaghobová informovala o přípravě voleb do SKAS MFF UK, které se budou konat na konci dubna, a 

požádala o zástupce do volební komise z řad ZKAS MFF UK. 

Usnesení: AS MFF UK vyhlašuje volby do SKAS MFF UK. Volby proběhnou 23. 4. – 25. 4. 2024, a 

to výhradně on-line formou. Návrhy kandidátů jsou podávány písemně předsedovi volební komise, 

a to nejpozději do 18. 4. 2024 do 10:00. AS MFF UK jmenuje předsedou volební komise RNDr. 

Andreje Farkaše a členy volební komise doc. RNDr. Karla Houfka, Ph.D. a RNDr. Martina Veise, 

Ph.D.  

Přítomno 18 členů AS MFF UK. Hlasování 18-0-0. 

Usnesení bylo přijato 

8. Různé 

C. Brom krátce informoval o probíhajících diskusích o financování výuky a velkých investičních projektů 

na UK.  

Následující zasedání AS MFF UK se budou konat 20. března 2024, 17. dubna 2024, 29. dubna 2024 

(distančně, výjimečně v pondělí) a 29. května 2024.   

Zasedání bylo ukončeno v 21:20. 

Zapsal: K. Houfek 


